



5D4N YANGON GOLDEN ROCK (Private)

Day 1 : ARRIVAL YANGON

(DINNER)

Upon arrival, a warm welcome by our local guide at the arrival hall where she will assist and arrange your transfers to your selected hotel for check in. After check-in, you will be invited to a local restaurant for a sumptuous dinner.

到達仰光国际机场后，由专业导游迎接转乘空调旅遊巴士送往入住酒店，晚餐于当地餐厅。

Day 2 : YANGON - KYAIKHTIYO

(BREAKFAST/LUNCH/ DINNER)

After breakfast, embark on an eye opening and enjoyable excursion by road and absorb in the rustic beauty of Myanmar, 190 km east of Yangon to Kyaikhtiyo. A simple lunch served at a local restaurant. After lunch, be prepared to catch the grandiose of the moment of the magnificent and famous Golden Rock, a huge boulder completely covered by gold leaf and delicately balanced on the edge of a cliff. An incredible feat of nature! On top of this boulder is a glided pagoda, said to hold a strand of hair belonging to Buddha. Pilgrims walk along the twisting 10km. Enjoy a walk on the footpath through a bamboo forests, but tourists can travel to the rock by small open trucks, taking one hour. Make sure you catch and savour the beauty of the scenery before proceeding for dinner at local restaurant. The evening ends with an overnight stay at Hotel.

早餐后，前往洁梯优，踏上令人愉快的 190 公里游览道路，并享受缅甸的乡村美景。午餐后，准备前往体验著名的金岩石那一刻 宏伟的气势，一块巨石完全覆盖金箔，在悬崖边上的微妙平衡。一个令人难以置信的自然壮举！在这巨石之上是一个滑翔宝塔，朝圣者步行 10 公里。通过竹林，享受在人行道上散步，但游客可以前往乘搭开放型卡车浏览岩石一小时。晚餐前确保你赶上和享受美丽的风景。

Day 3 : KYAIKHTIYO – BAGO – YANGON

(BREAKFAST/LUNCH/DINNER)

After a simple hot breakfast, continue by road 110km to Bago. On the way, excursion highlights to Bago include; a revered Chinese Kuan Im Temple and Bago Market. Enjoy lunch at local restaurant. After lunch, return to Yangon, enroute, visit and experience history at the World War II Allied War Grave cemetery near HTAUKKYANT. Scrumptious dinner at local restaurant awaits you and rest at your hotel.

早餐后，继续前往距离 110 公里的勃固。在途中的旅程包括游览 观音寺和勃固市场。午餐后，将在返回仰光的途中参观及体验靠近 Htaukkyant 的二战盟军战争墓陵园。最后在本地餐厅享受美味的晚餐和回酒店休息。

Day 4 : YANGON

(BREAKFAST/LUNCH/DINNER)

After breakfast, embark on Yangon City Tour which takes you to Strand Jetty and have to walk around the city by several old but significant colonial style building which allow you experience how the Europeans influenced Myanmar history and culture. This tour continue to Bogyoke Aung San Market (also known as Scott Market) to browse and bargain freely among the hundreds of stalls for great souvenirs. Lunch at local restaurant. After lunch, visit the Kaba Aye Pagoda and Chaukhtatgyi Pagoda which is revered as one of the biggest reclining Buddha image in Myanmar, some say even in the world! End your day with an enchanting evening visit Shwedagon Pagoda. A wonderful dinner invitation awaits you at Karaweik Palace – a restaurant located on the Royal Lake. It is built in the style of Royal Barge used by Myanmar's Kings for official functions and festivities. A traditional cultural show will entertain you while you feast on the food. Rest at your hotel in Yangon.

早餐后，游览仰光市东街码头白塔-殖民地风格的建筑，让你体验 欧洲人如何影响缅甸的历史和文化。之后前浏览 Bogyoke 市场（也被称为斯科特市场）的数百位摊位，还可讨价还价购买纪念品。午餐后，参观 Kaba Aye & Chaukhtatgyi 宝塔，被尊敬为一体最大的卧佛。于迷人的黄昏照耀着缅甸最受尊敬的大金塔，它拥有着 98 米以上的 60 吨纯金塔圆顶，2500 年以来世界著名的金色佛塔，令人留下深刻的印象。接着将前往位于皇家湖餐厅的 Karaweik 宫享用美好的晚宴。它是建立在缅甸国王用于公务活动和庆典活动的皇家驳船。在用餐时，也将会提供欣赏传统文化表演。我们将回到仰光的酒店休息。

Day 5 : YANGON Departure

(BREAKFAST)

After breakfast at your hotel, transfer to airport for your departure flight.

早餐后，自由活动至送往机场启程回国，结束四天愉快旅程。

Reliance Premier™
THE JOURNEY GOES ON

PACKAGE INCLUSIONS

- Return Airport Transfer
- Sightseeing as per the itinerary
- 4 Nights' Accommodation
- Meals as per Itinerary
- Tours as per Itinerary

PACKAGE EXCLUSIONS

- All personal expenses; portorage, bar & laundry
- Travel insurance coverage ie RM39/pax
- High season surcharge, Public Holiday, Festival Season, Convention Week [if applicable]

Email : info@reliancepremiertravel.com // reliancepremiertravel@gmail.com

Tel : +603- 9074 8699

Fax : +603- 9074 8599

WhatsApp : +6016-222 4621

Website : www.reliancepremiertravel.com

RELIANCE PREMIER TRAVEL

KL Eco City

SO-13A-7, Menara 1
No. 3 Jalan Bangsar
Kuala Lumpur 59200

Cheras Outlet

46C Jln Suarasa 8/4, Bdr Tun Hussein Onn,
43200 Cheras Selangor, Malaysia.

ReliancePremier™
THE JOURNEY GOES ON

